
5.5KW风机 陶氏

产品名称 5.5KW风机 陶氏

公司名称 富阳市陶氏温控设备有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:陶氏
型号:TS-005

公司地址 富阳市大源工业园区

联系电话 86 0571 63196000 13868158881

产品详情

品牌 陶氏 型号 TS-005

流量:1000m3/h 压力：10kpa

本公司座落于美丽的富春江畔，离杭州市区仅25公里，离杭州萧山机场仅45公里，靠近杭千高速富阳出
口，交通便利。我公司是专业生产用于泡壳及各种玻璃制品料道温度自控系统和多种加热方式的退火炉
、烤花炉的厂家。本着信誉第一，产品质量不断改进、不断创新的原则的宗旨。产品遍及全国各地，深
受各用户的一致好评。我公司在玻璃料道自控系统方面可采用多种加热方式，有多喷嘴燃烧系统、硅碳
棒加热等。温度自动控制在正负1摄氏度以内。特别是多喷嘴燃烧系统技术（可采用液化气、天燃气、城
市煤气、焦化气等多种能源），在同行业设备中节能效果最佳。(fuyang tao"s temperature control equipment
co., ltd is a manufacturer specializes in producing and developing series of annealing furnace and decoration firing
furnace that are used for bubble cover and automatic temperature control for stock-gallery of glass products. we are
located in the bank of beautiful fuchunjiang river. we are 25km away from hangzhou, 45km away from hangzhou
international airport, and near the exit of fuyang of the high way named hangzhou-qiandao lake.the stock-gallery of
glass products can be heated with several methods such as heated by multi-nozzle combustion system, carbon-silicon
staff and so on. the automatic temperature control system is with a tolerance of less than ±1℃.specially, in the field of
technology of multi-nozzle combustion system (can be used by liquefied gas, natural gas, coal gas, coke gas etc),
comparing with other profession manufacturers, we lead in the result of energy-conservation.with our faithful co-
operation, quality keep improving and blazing new trails, our products have been warmly praised by all the
consumers.)

详细信息

主营产品或服务： 玻璃料道燃烧多喷嘴设备;退
火炉;气动薄膜调节阀;电动调
节阀;减压阀;零压阀;仪表仪
器;热电偶;烧嘴;风机;

主营行业： 其他工控系统及装备

经营模式： 生产加工 企业类型： 一人有限责任公司



公司注册地： 中国 浙江 杭州 主要经营地点： 中国浙江省富阳市大源工业
园区3号路

公司成立时间： 2007 法定代表人/负责
人：

陶丙锋

年营业额： 员工人数：

经营品牌： 注册资本： 人民币 30万

主要客户群： 主要市场：

年出口额： 年进口额：

开户银行： 帐号：

是否提供加工/定
制服务？

否 研发部门人数：

月产量： 厂房面积： 平方米
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